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Zápis 

  ze zasedání Zastupitelstva obce Lužice 

konaného dne 19. 12. 2022, od 17:30 hodin 

Zahájení Valné hromady zastupitelstva, prezence účastníků 

Zasedání Zastupitelstva obce Lužice (dále jako „zasedání ZO Lužice“) bylo zahájeno v 17.39 

hodin starostou obce Mgr. Jaroslavem Žaludou (dále jako „předsedající“). Přítomno bylo 6 

zastupitelů, přičemž místostarosta Orság dorazil v 17.50. 

Určení zapisovatele, dvou ověřovatelů zápisu a osob pověřených sčítáním hlasů  

Předsedající určil zapisovatelem sám sebe a jako ověřovatele zápisu pana Kaňáka a Ing. Wranu. 

Schválení programu 

Následně předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zveřejněným na úřední desce. 

Poté požádal zastupitele o projednání změny v programu a to konkrétně přidání bodu 

„Knihovna obce Lužice“, odstranění bodu „Ekostabilizační opatření v lokalitě Za Zídkami – 

Stádelský rybník“ a zároveň upravení pořadí projednání jednotlivých bodů. Druhý návrh 

následně vznesl pan Zlámal, který požádal o hlasování o usnesení ve znění „Opoziční zastupitel 

Filip Zlámal navrhuje, aby dnešní zasedání zastupitelstva obce Lužice bylo odloženo do 28. 12. 

2022 z důvodu opětovného nedodání ani jednoho podkladu k dnešnímu 13 bodovému jednání 

zastupitelstva obce.  Nejprve předsedající navrhl hlasovat o jeho návrhu usnesení:  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje změnu programu zasedání zastupitelstva, kdy se nově 

přidává bod „Knihovna obce Lužice, odstraňuje bod „ Ekostabilizační opatření v lokalitě Za 

Zídkami – Stádelský rybník“, a zároveň mění pořadí projednání jednotlivých bodů programu.  

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

Poté nechal předsedající hlasovat o návrhu pana Zlámala: 

Návrh usnesení: 

Opoziční zastupitel Filip Zlámal navrhuje, aby dnešní zasedání zastupitelstva obce Lužice 

bylo odloženo do 28. 12. 2022 z důvodu opětovného nedodání ani jednoho podkladu 

k dnešnímu 13 bodovému jednání zastupitelstva obce. 

Výsledek hlasování: Pro - 2x ano (Zlámal, Černá), Proti – 4x (Mgr. Žaluda, Ing. Wrana, Orság, 

Kaňák), Zdrželi se – 1x (Soldán). 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Bod 1) Kontrola splnění usnesení a podnětů z předešlých zasedání Z0 
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Poté předsedající prošel k projednávání bodu č. 1, kdy připomněl některá schválená usnesení 

od září tohoto roku. Dále předsedající připomněl předsedům finančního a kontrolního výboru, 

že je stále v platnosti usnesení, které jim ukládá povinnost jedenkrát za tři měsíce podat zprávu 

o své činnosti, která bude následně projednána na nejbližším zasedání zastupitelstva po jejím 

odevzdání. Dále je předsedající informoval, že zprávu o činnosti za poslední čtvrtletí 2022 

nemusí předsedové předkládat, protože doposud nemají schváleny členy svých výborů. Na 

závěr předsedající požádal předsedu kontrolního výboru, aby součástí jeho předložené zprávy 

byla vždy kontrola splnění usnesení, aby tento bod nemusel být projednáván vždy na začátku 

každého zasedání. Poté se předseda zeptal přítomných zastupitelů, zda má někdo k tomu bodu 

dotaz, načež se přihlásil zastupitel Zlámal s několika dotazy, týkající se zářijového zasedání, na 

kterém byly přijaty usnesení o podání trestního oznámení vůči jeho osobě a vymáhání částky, 

kterou musela obec vynaložit za právní služby v souvislosti s již dříve podanými trestními 

oznámeními ze strany pana Zlámala na zastupitelstvo obce. Následovala asi 20 minutová 

debata, jejíž podrobné znění je zachyceno na audio záznamu, který je nedílnou součástí tohoto 

zápisu.  

Bod 2) Knihovna obce Lužice 

V rámci tohoto nově přidaného bodu informoval předsedající o potřebě pořízení nových 

dřevěných regálů do knihovny a o tom, že požádal místostarostu obce o nacenění dodávky a 

montáže těchto regálů, jelikož tuto práci vykonává. Načež si vzal slovo pan Zlámal a sdělil, že 

on si pořídil domů v nedávné době kovové regály, že sice mají jinou velikost a nosnost, ale byly 

minimálně o polovinu levnější na kuse. Jakmile tohle zaznělo, tak si vzal slovo místostarosta 

Orság a sdělil, že stahuje svoji nabídku, že tohle nemá zapotřebí, že to chtěl udělat jen 

z důvodu, že ho o to požádal starosta. Následně tedy bylo projednání bodu ukončeno. 

Bod 3) Rozpočet obce a MŠ Lužice na rok 2023, rozpočtový výhled MŠ 2024-2025 

V rámci tohoto bodu se nejprve předsedající zeptal, zda mají zastupitelé nějaké dotazy 

k návrhu rozpočtu MŠ Lužice na příští rok a k návrhu střednědobého výhledu. Po krátké diskusi 

mezi zastupiteli předal slovo paní Švédové, která prošla se zastupiteli návrh rozpočtu obce na 

příští rok.  

Než došlo na hlasování o navržených usnesení v rámci tohoto bodu, sdělil předsedající, že si 

nyní uvědomil, že doposud nebylo přijato usnesení o schválení projednání navrženého 

programu, že byla pouze přijata změna programu. Proto nechal zastupitele hlasovat o 

následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje projednání programu zasedání zastupitelstva v tomto 

znění a pořadí: 

1. Kontrola splnění usnesení a podnětů z předešlých zasedání ZO 

2. Knihovna obce Lužice   

3. Rozpočet obce a MŠ Lužice na rok 2023, rozpočtový výhled MŠ 2024-2025   
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4. Volba členů kontrolního a finančního výboru 

5. Žádost FC Lužice 

6. Darovací smlouva 

7. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového   

     hospodářství č. 2/2022 

8. Prodej a pronájem obecních pozemků 

9. Program rozvoje obce Lužice 2019 - 2025 

10. Projektová dokumentace na akci „Přeložka části silnice II/444 na parcele č. 609/1 

11. Dotace 2022 

12. Smlouvy o sběru a přepravě odpadu s firmou StavRe-Envi, o ukládání odpadu s                                  

       Obcí Bohuňovice a smlouvu o sběru, přepravě a převzetí odpadu č. 14/2022 se  

       společností OHSO Šternbersko, s.r.o. 

13. Žádost Charity Šternberk 

Výsledek hlasování: Pro - 7x ano, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

Poté se předsedající vrátil k projednání bodu tři a postupně nechal hlasovat o těchto návrzích 

usnesení: 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje rozpočet obce Lužice na rok 2023.   

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

2. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje závazné ukazatele rozpočtu v rozsahu příjmů 

12,658.639 Kč, výdajů 19,658.639. Kč a financování 7,000.000 Kč. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

3. Zastupitelstvo obce Lužice zmocňuje starostu obce Lužice ke schvalování a provádění 

rozpočtových opatření takto: 

 přesuny finančních prostředků během roku v rámci jednotlivých schválených 

ukazatelů rozpočtu - mezi položkami tříd u příjmů a mezi položkami paragrafů 

u výdajů, 
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 k provádění rozpočtového opatření v rozsahu do 500.000 Kč za jedno 

rozpočtové opatření v jednom kalendářním měsíci, 

 rozpočtové opatření v částkách vyšších může starosta obce provádět 

samostatně jen v případech: 

- rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů (jejich 

přijetí a případná realizace výdajů), 

- upřesnění výše transferů dle schváleného státního rozpočtu případně dalších veřejných 

rozpočtů 

- kdy zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu obce nebo jí přímo řízené 

organizace, v případě havárií nebo stavu nouze, výdaj k odvrácení možných škod, dále když 

včasné provedení úhrady je vázáno penalizací a kde může dojít ke škodám z důvodu časového 

prodlení, 

- poslední rozpočtové opatření za období od posledního zasedání zastupitelstva obce 

v kalendářním roce v plném rozsahu v příjmech i výdajích. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

4. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje rozpočet Mateřské školy Lužice, p.o. na rok 2023. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

   Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

5. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Lužice, 

p.o. na roky 2024 až 2025.   

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

   Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

6. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje aktualizaci odpisového plánu na rok 2022 a odpisový 

plán na rok 2023 Mateřské školy Lužice, p.o.  

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

Bod 4) Volba členů kontrolního a finančního výboru 

V rámci tohoto bodu požádal předsedající přítomné předsedy výborů o sdělení navrhovaných 

členů svých výborů. Předseda kontrolního výboru sdělil, že navrhuje za členy svého výboru 

pana Michala Petra a pana Miroslava Školuta. Předseda finančního výboru sdělil, že má bohužel 
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pouze jednu osobu a to pana Tomáše Kuse, že druhá osoba mu to odřekla na poslední chvíli. 

Předsedající jej proto vyzval, aby chybějícího člena finančního výboru navrhl na nejbližším 

zasedání zastupitelstva obce. Poté předsedající vysvětlil panu Zlámalovi nutnost hlasovat o 

každém navrženém členovi zvlášť, a že není možné hlasovat jen v rámci jednoho usnesení. 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo obce Lužice volí členem kontrolního výboru pana Michala Petra. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

2. Zastupitelstvo obce Lužice volí členem kontrolního výboru pana Miroslava Školuta. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – 1x (Ing. Wrana). 

   Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

3. Zastupitelstvo obce Lužice volí členem finančního výboru pana Tomáše Kuse. 

   Výsledek hlasování: Pro 5 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – 2x (Zlámal, Černá). 

   Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

Bod 5) Žádost FC Lužice 

V rámci tohoto bodu informoval předsedající o získané dotaci pro FC Lužice ze strany 

Olomouckého kraje a to ve výši cca 72.000 za účelem pořízení plechové haly. Ta bude sloužit 

jako zázemí pro technické a sportovní vybavení. Současně nabídl možnost uskladnění věcí i SDH 

Lužice. Dále informoval, že aktuální cenová nabídka se pohybuje okolo 170.000 Kč a že je nutné 

ji zakoupit do konce tohoto roku. Poté ještě sdělil, že FC Lužice si zároveň podali žádost o 

finanční příspěvek na činnost pro rok 2023 a to ve stejné výši jako letos, přičemž náklady za 

energie při pořádání obecních kulturních akcí v této žádosti nejsou zohledněny. Poté 

předsedající nechal hlasovat o těchto návrzích usnesení: 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy mezi obcí Lužice a FC Lužice, z.s. o 

poskytnutí dotace ve výši 100.000,- Kč na výdaje spojené s nákupem plechové haly, která 

bude sloužit jako skladovací zázemí pro fotbalový klub FC Lužice, a zároveň pověřuje starostu 

obce podpisem této smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

 

 



6 
 

6 
 

Návrh usnesení: 

2. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy mezi obcí Lužice a FC Lužice, z.s. o  

poskytnutí dotace na činnost v roce 2023 ve výši 75.000 Kč, a zároveň pověřuje starostu obce 

podpisem této smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

Bod 6) Darovací smlouva 

V rámci tohoto bodu informoval předsedající předloženém návrhu darovací smlouvy mezi obcí 

Lužice a panem Zeidlerem v souvislosti s realizací vodního díla (veřejná kanalizační stoka, 

prodloužený veřejný řad, veřejný vodovodní řad). Poté předal slovo místostarostovi Ing 

Wranovi, který ještě doplnil pár informací. Poté předsedající nechal hlasovat o tomto návrhu 

usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření darovací smlouvy mezi obcí Lužice a panem 

Stanislavem Zeidlerem, bytem Lužice 72, jejímž předmětem je závazek dárce darovat 

obdarovanému vodní dílo (veřejná kanalizační stoka, prodloužený veřejný řad, veřejný 

vodovodní řad) vzniklé na pozemku parc. č. 603/48 v k.ú. Lužice u Šternberka, a zároveň 

pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

Bod 7) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství č. 2/2022 

V rámci tohoto bodu zastupitelé projednali stanovení poplatku za komunální odpad pro rok 

2023. Nejprve projednali aktuální výši nákladů za odpad, který obec měla v letech 2020 a 2021 

a dále projednali zvýšenou částku za odvoz velkoobjemových kontejnerů na bioodpad. Poté 

předsedající požádal zastupitele, aby navrhli výši poplatku na rok 2023. První návrh na částku 

750 Kč Ing. Wrana, další návrh přednesl pan Zlámal a to částku 1000 Kč, ale současně tuto 

částku chtěl podmínit slevou pro důchodce. Poté přednesla návrh paní Černá, která navrhla 

částku 800 Kč. Po krátké diskusi se zastupitelé rozhodli podpořit návrh paní Černé. Poté 

předsedající nechal hlasovat o tomto návrhu usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Lužice č. 2/2022, o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 15 bylo schváleno. 
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Bod 8) Prodej a pronájem obecních pozemků 

V rámci tohoto bodu zastupitelé projednali aktuální stav záměru koupě a prodeje pozemků 

v rámci akce „Ekostabilizační opatření v lokalitě Za Zídkami - Stádelský rybník. Předsedající 

nejprve informoval, ke kterým pozemkům již byl záměr koupě a prodeje schválen a které ještě 

zbývají. Současně potvrdil, že na pozemcích Paseky Zemědělské, a.s. stále vázne zástavní právo. 

Poté předal slovo místostarostovi Ing. Wranovi, který blíže popsal rozměry a umístění 

jednotlivých parcel včetně nové parcely pro paní Kadlecovou. Ta svůj pozemek, který obec 

potřebuji, pro realizaci výše uvedené akce nechce jen tak prodat, alel ráda by získala pozemek 

v jiné lokalitě. To ji bylo ústně navrženo. Nyní se řeší rozdělení parcely č. 617/37 s tím, že paní 

Kadlecové bude nabídnut pozemek o výměře 10.000 m2. Po krátké diskusi mezi zastupiteli 

nechal předsedající hlasovat o těchto návrzích usnesení: 

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje záměr koupi pozemku par. č. 684/22 nacházející se 

v katastrálním území Lužice u Šternberka, a to o výměře 5774 m2. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

2. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje záměr prodeje pozemku par. č. 617/37 nacházející se 

v katastrálním území Lužice u Šternberka, a to o výměře 10.000 m2 za minimální cenu 41 

Kč/m2, která odpovídá ceně 410.000 Kč stanovenou znaleckým posudkem č. 3638-111/22 ze 

dne 28. 11. 2022. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

3. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje záměr prodeje pozemku par. č. 120/4 nacházející se 

v katastrálním území Lužice u Šternberka, a to o výměře 123 m2 za minimální cenu 35,7 

Kč/m2. která odpovídá ceně 4.400 Kč. 

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

Bod 9) Program rozvoje obce Lužice 2019 - 2025 

V rámci tohoto bodu zastupitelé projednali v pořadí čtvrtou aktualizaci tohoto strategického 

dokumentu obce Lužice, a to zejména na část rozvoje obce. Po krátké diskusi mezi zastupiteli 

nechal předsedající hlasovat o následujícím návrhu usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje aktualizaci č. 4 strategického dokumentu obce Lužice 

„Program rozvoje obce Lužice. 
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   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 19 bylo schváleno. 

Bod 10) Projektová dokumentace na akci „Přeložka části silnice II/444 na parcele 

č. 609/1 

V rámci tohoto bodu zastupitelé projednali návrh na zadání poptávacího řízení na vyhotovení 

projektové dokumentace na akci „Přeložka části silnice II/444 na parcele č. 609/1, která by 

měla v budoucnu umožnit vybudování nové komunikace pro novou výstavbu rodinných domů 

mezi Šternberkem a Lužice.  Předsedající v této věci předal slovo místostarostovi Ing. Wranovi, 

který blíže popsal umístění této nové stavby, informoval o plánovaných geologických 

průzkumech, které by měly obci pomoci stanovit to správné umístěné budoucí komunikace. 

Dále Ing. Wrana požádal zastupiteli, aby popřemýšleli nad budoucím názvem lokality pro 

výstavbu rodinných domů. Po krátké diskuzi mezi zastupiteli nad umístěním trasy budoucí 

komunikace a názvem dané lokality, nechal předsedající hlasovat o následujícím návrhu 

usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje vyhlášení poptávacího řízení za účelem vyhotovení 

projektové dokumentace na akci “Vybudování nové komunikace, která umožní výstavbu 

rodinných domů v lokalitě Za Pilou“.  

   Výsledek hlasování: Pro 7 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 20 bylo schváleno. 

V čase 20.08 opustil zasedání zastupitelstva pan Kaňák.  

Bod 11) Dotace 2022 

V rámci tohoto bodu předsedající informoval zastupitele o možnosti získání dotací na akce 

plánované ze strany obce. V roce 2023 půjde o akce „Chodník na hliník“, kde se počítá s dotací 

přes MAS Šternbersko, dále rekonstrukce sklepních prostor, kde se počítá s dotací ze SZIF. A 

v neposlední řadě se obec pokusí požádat o dotaci na pořízení změny územního plánu a 

vyhotovení projektové dokumentace, to vše v rámci Olomouckého kraje. 

Projednáno. 

Bod 12) Smlouvy o sběru a přepravě odpadu s firmou StavRe-Envi, o ukládání 

odpadu s Obcí Bohuňovice a smlouvu o sběru, přepravě a převzetí odpadu č. 

14/2022 se společností OHSO Šternbersko, s.r.o. 

V rámci tohoto bodu předal předsedající slovo místostarostovi Ing. Wranovi, který postupně 

informoval zastupitele o projednání celkem tří smluv, jak vyplývá z názvu tohoto bodu. V rámci 

diskuse mezi zastupiteli se hlavně řešil systém door-to-door a jaký je stav s pořízením vlastního 

vozidla v rámci OHSO Šternbersko, s.r.o. Na závěr bodu nechal předsedající hlasovat o 

následujících návrzích usnesení. 
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Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje Smlouvu o sběru, přepravě a převzetí odpadu 12/2022 

mezi obcí Lužice a společností StavRe-Envi se sídlem Sládkova 372/8, 702 00 Moravská 

Ostrava, IČ: 05301921, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 21 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

2. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje Smlouvu o ukládání odpadu na skládce ostatních 

odpadů skupiny S OO 3 v Bohuňovicích mezi obcí Lužice a obcí Bohuňovice, se sídlem 6. 

května 109, 783 14 Bohuňovice, IČ: 00298697, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem 

této smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 22 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

3. Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje Smlouva o sběru, přepravě a převzetí odpadu 14/2022  

mezi obcí Lužice a Odpadovým hospodářstvím svazku obcí Šternbersko, s.r.o., se sídlem 

Dolany 58, 783 16 Dolany, IČ: 11810971, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem této 

smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 23 bylo schváleno. 

Bod 13) Žádost Charity Šternberk 

V rámci tohoto bodu zastupitelé projednali návrh Charity Šternberk na finanční příspěvek na 

provoz na rok 2023 ve výši 7580 Kč. Po krátké diskusi mezi zastupiteli nechal předsedající 

hlasovat o následujícím návrhu usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje žádost Charity Šternberk o finanční příspěvek z rozpočtu 

obce Lužice na rok 2023 ve výši 7580 Kč, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem smlouvy. 

   Výsledek hlasování: Pro 6 x, Proti – nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

   Usnesení č. 24 bylo schváleno. 

 

 

 



10 
 

10 
 

 

V čase 20. 28 předsedající zasedání ukončuje. 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

Zápis byl vyhotoven dne 28. 12. 2022 

Zapisovatel: Mgr. Jaroslav Žaluda …………………………………..dne…………………………………………. 

Ověřovatelé: Ing. Radim Wrana ……………….………………….. dne ………………………………………… 

Ověřovatelé: Kryštof Kaňák   …………………………………… dne ………………………………………… 

Starosta: Mgr. Jaroslav Žaluda  ……………………………………. dne ………………………………………… 


